
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Groningen 
 
Betreft: schriftelijke vragen ex art. 41 RvO gemeenteraad inzake Be Quick stadion de Esserberg 
 
Groningen, 1 oktober 2014 
 
Geacht College, 
 
Het Be Quick stadion de Esserberg stamt uit 1921 en is daarmee een van de oudste stadions van 
Nederland. Sinds begin dit jaar is de hoofdtribune dan ook een officieel gemeentemonument. Dit 
monument is toe aan een grootscheepse verbouwing, in het bijzonder van de binnenruimtes. De 
kleedkamers onder de tribune zijn afgekeurd en mogen niet meer gebruikt worden. Het is dus be-
helpen. 
 
Gelukkig zijn de plannen voor de verbouwing panklaar. Ook de financiering is al geruime tijd rond. 
Be Quick is bereid zelf, samen met grote partners, een grote investering in het stadion te doen. 
Dat Be Quick samen met private en publieke partijen bereid is te investeren in gemeentelijk eigen-
dom valt zeer te waarderen. De verbouwing kan worden uitgevoerd als werk-leer project, wat mooi 
aansluit op de ambities van het college op dit vlak. Wat deze springlevende vereniging met een 
grote jeugdafdeling en visie en verantwoordelijkheidsgevoel alleen nog nodig heeft, is goedkeuring 
van de gemeente Groningen. 
 
Aangezien Be Quick tot onze verbazing al jaren blijkt te wachten op deze goedkeuring, heeft de 
VVD-fractie de volgende vragen, 
 
1. Klopt het dat Be Quick een aanvraag heeft gedaan voor de verbouwing van stadion de Esser-

berg en dat hiervoor nog geen toestemming is gegeven? 
2. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat stadion de Esserberg wordt verbouwd? En dat 

ook de gemeente gebaat is bij een spoedige verbouwing van dit monument in gemeentelijk ei-
gendom? 

3. Bent u het met ons eens dat de plannen van Be Quick voor de verbouwing goed uitgewerkt zijn 
en dat de vorm (een verbouwing van een gemeentelijk monument als werk-leertraject, gefinan-
cierd door diverse door de vereniging aangetrokken partijen) waardering verdient? 

4. Bent u het met ons eens dat Be Quick de financiering voor de verbouwing rond heeft? En dat 
deze financiering in gevaar kan komen bij een te lang uitblijven van de goedkeuring door de 
gemeente? 

5. Bent u bereid om spoedig met Be Quick in overleg te treden om dit proces verder in gang te 
zetten? 
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